

22 OCTOBER 2024
TRAMSSCHAPP
& ONLINE ON [IMSLUX.LU](https://www.imslux.lu)

**NEITHER GOOD
NOR EVIL?**

Benjamin Baelus

Director Government Affairs Belgium and Luxembourg, Microsoft

Benjamin est directeur des affaires gouvernementales pour Microsoft Belgique et Luxembourg. Il possède une vaste expérience dans les domaines du gouvernement, de la politique et de l'industrie.

Chez Microsoft, il est responsable des relations gouvernementales, de la politique publique et de la défense des intérêts, ainsi que de l'engagement de Microsoft au sein de diverses associations professionnelles. Avant de rejoindre Microsoft, Benjamin a occupé des postes à géométrie variable dans le domaine des affaires gouvernementales au sein de plusieurs entreprises multinationales, au niveau local comme au niveau mondial.

Avant de rejoindre le secteur privé, Benjamin a travaillé au Parlement européen, au cabinet d'un ancien ministre de la justice et à la représentation permanente de la Belgique auprès de l'UE.

Benjamin is Director Government Affairs for Microsoft Belgium and Luxembourg, with extensive experience working across government, politics, and industry.

At Microsoft, he leads on government relations, public policy and advocacy, and Microsoft's engagement within various trade associations. Before joining Microsoft, Benjamin held positions with varying geographical scopes in government affairs at several multinational companies, ranging from local to global.

Prior to joining the private sector, Benjamin worked at the European Parliament, the cabinet of a former Minister of Justice and the Permanent Representation of Belgium to the EU.

A Belgian national, Benjamin holds degrees in Comparative and International Politics (MA, KU Leuven), European Public Affairs (MA, Maastricht University) and International Business and Management (MS, KU Leuven).